

Updating Waiving of international flights departing from\to Lebanon		تحديث إعفاء الرحلات الدولية المغادرة من/الى لبنان
التاريخ / Date 19 October 2019	الرقم المرجعي / Reference 201910192	تاريخ التطبيق / Effective date 18 October 2019

<p>This bulletin is an update for The Bulletin No. <b>201910191</b>, related to Waiving of international flights departing from\to Lebanon</p> <p>Due to current situations in Lebanon, SAUDIA decided to waive all tickets restrictions\fees when (Rebooking / Re-issue / Refunding / No show) issued with confirmed reservation From\To Lebanon, effective 18 OCT 2019 until further notice.</p> <p><b>Updating:-</b></p> <p>Waiving from differences in prices to the same class of service with the same route.</p>	<p>تُعد هذه النشرة تحديث للنشرة رقم <b>201910191</b> الخاصة بإعفاء الرحلات الدولية المغادرة من/الى لبنان</p> <p>نظرا للاوضاع الحالية في لبنان، فقد قررت السعودية إعفاء كافة التذاكر الصادرة بحجز مؤكد من/الى لبنان من جميع القيود والغرامات عند (إعادة الحجز / تغيير خط السير / الاسترداد / التخلف عن السفر)، وذلك من تاريخ 18 أكتوبر 2019م وحتى إشعار آخر.</p> <p><b>التحديث:-</b></p> <p>الإعفاء من فروقات الأسعار إن وجدت على أن تكون على نفس درجة خدمة وخط سير.</p>
---	---

If you have any questions or comments on this Bulletin, please contact SAUDIA manager in your area

This bulletin is for private internal distribution only and may not be published under any circumstances or traded outside the network of travel agencies.

تعتبر هذه النشرة ملزمة التطبيق، ويمنع منعاً باتاً نشرها أو تداولها خارج إطار وكالات السفر والسياحة.